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Képviselőcsoportja

Dr . Szili Katalin asszonynak
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

"Nógrád megye többet érdemel, avagy a Hétszínvirág tagóvoda számíthat-e az Ön segítségére? -
XLIIL" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Lévai Katalin miniszter
asszonyhoz . A kérdésemre válaszát írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Asszony!

Salgótarján Megyei Jogú Város Önkormányzata - lakossági tiltakozások ellenére - legutóbbi
közgyűlésén több oktatási intézmény megszüntetéséről illetve csoportok leépítéséről döntött .
Többek között csoportleépítés mellett foglalt állást az Acélgyári úti Hétszínvirág tagóvoda esetében .
A tagóvoda gyerekeinek 80 %-a roma származású .
A Hétszínvirág tagóvoda igazi közösségként működött, valódi otthont biztosítva a roma származású
gyerekeknek is .
A baloldali többségű önkormányzat döntése értelmében, a csoportok megszüntetésével felszabaduló
területre a cigány kisebbségi önkormányzat költözhetne be .

Tisztelt Miniszter Asszony!

Az önkormányzati autonómia tiszteletben tartása mellett, tud-e konkrét segítséget nyújtani az érintett
városrész lakóinak abban, hogy az önkormányzat felülvizsgálja határozatát, újragondolja döntését?

K/8772 .

írásbeli kérdés

Várom megtisztelő válaszát.

Salgótarján, 2004 . február 17 .
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